

簽名 Signature: \_\_\_\_\_

## 國立高雄大學入學意願確認書-國際專修部

## NUK's Confirmation of Enrollment Form-International Foundation Program

所有錄取生皆須填妥本入學意願確認書,簽名後請於規定期限內 email 回覆本校。

Please confirm your intent to enroll in NUK by completing this form with your signature, and reply us by email before the deadline.

chian octore the deading.	
姓名 Name (*必填 required)	
中文姓名 Chinese Name (如有 if any)	
護照號碼 Passport Number (*必填, required)	
*護照號碼會標示在申請簽證用的入學通知書, It will be shown in the admission letter for visa application.	
電郵 Your Email (*必填, required)	
聯絡電話 Cell/Telephone Number	
核准入學學期 Term/Semester: ☑ Fall 2023	
*錄取系所 Admitted Department:國際專修部 International Foundation Program	
	□Yes: 欲就讀之學系
是否錄取二系/組以上/ Admitted by more	Yes, I would like to enroll the department of
than two departments/groups or not	
	□No: 無錄取二系/組以上
	No, I am not admitted by more than two
	departments/groups.
本人經由貴校招收外籍生申請入學獲得錄取資格·並已詳閱貴校外籍生招生簡章規	
定,決定本人就讀意願如下:As the accepted applicant for NUK's degree program, I had	
read the regulations mentioned in the NUK's Admission Prospectus for International	
Students, and would like to select my intention of enrollment as follows:	
☐ Yes: 願意就讀 Yes, I plan to attend NUK.	
(*入學通知請寄至: Please mail the Admission Notice to the following Address:	
( ) ( ) A MARIA SI T. I Tease man the rank	violation reduce to the rone wing reduces.
如果你是 <i>已經入境台灣的外國人</i> , <b>請勾選</b> 你的身份別( <b>人在台灣以外地區者,免填</b> ).  If you are currently "a foreigner in Taiwan, holding a valid VISA and ARC", <b>please identify yourself.</b>	
(Skip this column, if not): 居留證效期 Valid date of ARC//	
我目前持有台灣簽證:I am holding a visa in Taiwan for:  □學華語 Chinese learning □工作 Working	
□ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □	
□ No: 放棄入學 No, I do not plan to attend NUK. I agree NUK update my admission	
status as giving up the offer of admission.	

**Date:** 

(YYYY/MM/DD)

\*注意事項:錄取學生須填妥入學意願確認書並親筆簽名後掃描成電子檔或拍照,於 2023 年 8 月 6 日前回覆至 ichen1999@nuk.edu.tw,未依規定時間辦理,視同放棄錄取 資格。

\*Note: Please reply your intention of enrollment with this confirmation form and email the scanned or photographed form to <a href="ichen1999@nuk.edu.tw">ichen1999@nuk.edu.tw</a> **BEFORE** <a href="Aug. 6th">Aug. 6th</a>, <a href="2023">2023</a>. Failure to submit it before the deadline will be regarded as voluntarily giving up our offer of admission.